

## الخطاب الشخصي

يرجى كتابة مقال شخصي بين 750 إلى 1000 كلمة كحد أقصى باللغة العربية فقط. يرجى شرح سبب رغبتك في الدراسة في معهد الدوحة وتوقعاتك من المعهد. مع التركيز على النقاط التالية:

-أوجه القوة والضعف الأكاديمية، فضلا عن إتقان اللغات ولماذا تعتقد أنك مؤهل للدراسة في المعهد.

-أي خبرات أكاديمية أو عملية اكتسبتها وتعتقد أنها ساهمت في بناء قدراتك ودوافعك كباحث وأكاديمي في المستقبل .

-خططك وطموحاتك المهنية المستقبلية

**ملاحظة هامة:** يجب ان تكتب هذا المقال بنفسك واثبات المراجع المستخدمة بالاقتباس المباشر أو غيره، مع العلم بأن معهد الدوحة للدراسات العليا لا يتساهل في حالات الانتحال (السرقة الأدبية) أو أي شكل آخر من أشكال خيانة الأمانة الأكاديمية. وننوه بأن معهد الدوحة يتحرى جميع المواد المقدمة إليه ويحتفظ لنفسه بالحق في رفض أي طالب أو طالبة في أي مرحلة من مراحل القبول والتسجيل يثبت اقترافه للانتحال.

In 750 to 1000 words (Arabic only), please tell us why you wish to study at DI and what are your expectations from the Institute. Please make sure your personal statement highlights:

- Your areas of perceived academic strength and weakness as well as languages proficiency and why you think you are qualified to study at the Institute
- Any Academic or practical experiences you went through and believe it contributed to building your capabilities and motivations as a researcher and scholar in the future
- Your future career plans and career aspirations

Important note: Your Personal Statement must be original. Special attention must be given to proper citation of any sources used. Please note that DI does not tolerate plagiarism or any other form of academic dishonesty. DI checks all writing samples for plagiarism and reserves the right to dismiss any applicant or admitted student who commits an academic honesty violation.